

Referat best.møde onsdag den 8. marts 2023

1. Valg af referent og ordstyrer.

Ordstyrer: Jesper

Referent: Jens Danielsen

2. Godkendelse af dagsorden og referat

Dagsorden og referat fra sidste møde godkendes

3. Kort nyt fra udvalg

a. INSTRUKTIONSUDVALG:

Jens D orienterer: To hold på plads, Møde med kaptajner den 20. marts, hvor velkomstmødet planlægges og hvor hjælpersituationen gennemgås.

Undervisningsplanen er på plads og kan ses på nyikajak.dk

b. Fundraising udvalg

Der er oprettet 2 udvalg: byggeudvalg og aktiviteter

Der er sendt ansøgninger til DGI puls og trygfonden, der skal bruges af ungdomsudvalget til aktiviteter (bøjer, dragter etc.) på onsdagsholdet.

Udvalget holder regelmæssige møder

c. Husudvalget er øget med tre nye medlemmer - se hjemmeside

d. Turudvalg. Holder møde 21./3, hvor alle er velkomne

e. Webudvalg.

Der har været periodiske fejl på vores server. Vi forsøger at finde fejlen. Udvalget søger nye medlemmer med viden om bl.a. serveropsætning

4. Siden sidst

a. Udvalgsaften

Klubben holdt udvalgsaften 24. jan 23 for alle udvalg – godt besøgt og gode ideer er fremkommet

To emner blev udkrystalliseret: (1) klubbens kommunikationsplatforme, forslag om nedsættelse gruppen til at gennemgå klubbens kanaler og komme med forslag til nye platforme.

(2) Klubaften. Der blev udtrykt ønske om at have en fast klubaften. Det arbejder bestyrelsen videre på.

Jesper sender referat fra aftenen ud til medlemmerne, med opfordring til at melde sig til de to arbejdsopgaver

b. Svømmehal

Godt fremmøde til svømmehallen. Gode medlemmer har sørget for trailertransport. Tilmeldingsproceduren har fungeret fint

c. Standerhejsning d. 25/3

Niels Chr. holder tale

5. Økonomi update v/Alfred

a. Der skal ryddes op i medlemsdatabasen i rokort (udmeldte)

b. Kontingentopkrævning udsættes en måned på baggrund i hvidvaskningsloven. Burokratiet sinker!

c. Kajakpladser. Ansøgningen er gennemgået (se bilag fra dagsorden) og pladsen er tildelt

d. Udgifter til sommerfest skal ikke figurere på aktivitetsudvalgets konto men flyttes til andet (særskilt) kontonr.

6. Evt.

Forespørgsel om lån af klubhus fra Miljøstyrelsen d. 3. Maj

Bestyrelsen siger ok.

Punkt vedr Players First- medlemsundersøgelsen udsættes til næste gang.

Punkt til næste møde: Concept for optagelse af 'delvis' erfarne

Næste møde 11. April kl. 17.00 (Anders kage med) og 14. Juni kl. 17.00